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Protokół 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

Rady Gminy Miedźno  

odbytej w dniu 11 czerwca 2013r. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Zdzisław Bęben – przewodniczący 

2. Wojciech Tałajczyk – wiceprzewodniczący 

3. Mirosław Zawada – członek 

4. Janina Antczak – członek 

5. Marcin Sznober - członek 

6. Mirosław Oziembała – członek 

7. Grażyna Gorzałka - członek 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Andrzej Szczypiór - Wójt 

2. Piotr Derejczyk – Sekretarz Gminy 

3. Iwona Trocha – Zastępca Skarbnika 

4. Irena Komorowska – Dyrektor Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego Oświaty 

Samorządowej w Miedźnie (ZEAOS) 

5. Cezary Sobański – Główny księgowy Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego 

Oświaty Samorządowej w Miedźnie (ZEAOS) 

6. Edyta Szymańska – księgowa Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miedźnie 

(GOPS) 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Kontrola prawidłowości przeprowadzenia zakupów z wolnej ręki materiałów  

i wyposażenia w 2012 r. 

3. Kontrola organizowanych przetargów w 2012 r. (realizacja i wykonawstwo). 

4. Kontrola funduszu sołeckiego (zgodność wydatków ze złożonymi wnioskami) za lata 

2009 – 2012. 

5. Sprawy różne 

6. Zakończenie posiedzenia komisji. 

 
Otwarcia posiedzenia Komisji, powitania obecnych oraz przedstawienia porządku obrad 

dokonał przewodniczący Komisji Zdzisław Bęben, informując jednocześnie o możliwości 

zgłaszania zmian do porządku obrad.  

Wobec braku propozycji zmian porządek obrad poddano pod głosowanie: 

 głosów „za”   - 7 

 głosów „przeciw”  - 0 

 głosów „wstrzymujących” - 0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury nie mogła 

wziąć udziału w posiedzeniu Komisji, ponieważ jest na zwolnieniu chorobowym. 
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Ad. pkt. 2. 

GOPS 

Księgowa GOPS poinformowała, że jednostka na zakupy z wolnej ręki wydała 7.252,69 zł.  

Z kwoty tej środki w wysokości 5.755,25 zł pochodziły z budżetu państwa, a reszta stanowiła 

środki własne. Dodała, że główne koszty obejmowały zakup materiałów biurowych, druków 

oraz tonerów do drukarek. 

Radna Antczak zapytała, czy w poprzednich latach były większe wydatki na zakupy z wolnej 

ręki. 

Księgowa Szymańska odpowiedziała, że w poprzednim roku były zakupione zestawy 

komputerowe dla pracowników, a obecnie wszystkie stanowiska są już wyposażone. 

 

ZEAOS 

Komisja zapoznała się z informacjami przygotowanymi przez głównego księgowego ZEAOS 

Cezarego Sobańskiego. 

Przewodniczący Komisji zapytał, co w przedstawionej informacji oznaczają „pozostałe 

zakupy”. 

Księgowy Sobański odpowiedział, że są to zakupy, które nie mieszczą się w pozostałych 

paragrafach klasyfikacji budżetowej. Wyjaśnił, że do wyposażenia zalicza się np. meble, 

krzesła, garnki. 

Dyrektor Komorowska dodała, że w pomocach dydaktycznych dla przedszkola w Miedźnie 

znajduje się zakup pakietu bajek na płytach CD, huśtawki na plac zabaw, piłki, skakanki.  

W wyposażeniu znalazły się: wykładzina, tablica korkowa, gaśnice, czajnik elektryczny.  

W artykułach remontowych np. wymiana podłogi w sali lekcyjnej, malowanie ogrodzenia. 

Radna Gorzałka zapytał, czy w zestawieniu dla przedszkola w Miedźnie zakupiony opał 

obejmuje tylko kuchnię. 

Dyrektor Komorowska odpowiedziała, że tak, ponieważ wydatek poniesiony na zakup opału 

do ogrzania budynku będzie się znajdował w wydatkach szkoły podstawowej w Miedźnie. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że zakup opału dla jednostek oświatowych powinien być 

przeprowadzony jednym przetargiem, bo wtedy będą oszczędności. 

Dyrektor Komorowska odpowiedział, że w przypadku przetargu musi zostać zachowana cała 

procedura. Dodała, że można przeprowadzić taki przetarg przeprowadzić. 

Radna Gorzałka zapytała, ile opału trzeba zakupić dla wszystkich placówek oświatowych. 

Księgowy Sobański powiedział, że do: Zespołu Szkół w Ostrowach nad Okszą potrzeba 160 

ton ekogroszku,  Szkoły Podstawowej w Miedźnie 170 ton, Zespołu Szkolno – 

Przedszkolnego 33 tony ekogroszku i 12 ton węgla. Dodał, że oprócz wymienionych 

kupowany jest jeszcze opał do stołówek. 

Radny Zawada zapytał, skąd jest dostarczany opał. 

Księgowy Sobański odpowiedział, że stołówka w Miedźnie zaopatruje się w opał u pana 

Puchały w Miedźnie. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że gdy jeszcze funkcjonował Posterunek Policji  

w Miedźnie to Komenda Powiatowa Policji z Kłobucka kupowała jeden opał dla wszystkich 

swoich jednostek. Zapytał, jakie poradniki są kupowane przez Zespół Szkolno – 

Przedszkolnego w Mokrej. 

Księgowy Sobański odpowiedział, że zakupiono Vademecum dyrektora i Magazyn szkolny. 

Przewodniczący Komisji zapytał o zakup części zamiennych do gimbusa. 

Księgowy Sobański odpowiedział, że wydatki dotyczą części zamiennych i usług naprawy, a 

były to m. in.: wymiana rozrusznika i resora, badania techniczne pojazdu, wymiana oleju, 

naprawa zawieszenia, uzupełnienie oleju w przekładniach, zakup opon. 

Radny Zawada zapytał, gdzie wykonywane są naprawy. 
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Księgowy Sobański odpowiedział, że zwykle w Zawadach, w firmie POLTRANS. 

Radny Oziembała zapytał, który z przewoźników wykonuje więcej kilometrów podczas 

dowożenia uczniów do szkoły. 

Dyrektor Komorowska odpowiedziała, że gimbus. 

Radny Zawada zapytał, czy w tym roku były naprawy gimbusa. 

Księgowy Sobański odpowiedział, że w najbliższym czasie będą naprawiane hamulce. 

Radna Gorzałka zapytała, ile środków z subwencji oświatowej jest przeznaczanych na dowóz 

uczniów do szkoły. 

Dyrektor Komorowska odpowiedziała, że dowóz uczniów jest finansowany z budżetu. 

Przewodniczący Komisji poprosił o przygotowanie informacji dotyczącej kosztów 

ogrzewania Zespołu Szkół w Ostrowach nad Okszą przed oddaniem i po oddaniu hali 

sportowej do użytku. 

Księgowy Sobański powiedział, że we wcześniejszych latach do Zespołu Szkół w Ostrowach 

nad Okszą był kupowany koks, a obecnie ekogroszek. 

 

Radny Tałajczyk i Zawada opuścili posiedzenie komisji o godz. 14.50. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał o zakup pomocy dydaktycznych do Gimnazjum w Miedźnie. 

Księgowy Sobański odpowiedział, że zakupiono zestawy komputerowe do pracowni 

informatycznej.  

Przewodniczący Komisji zapytał, jakie remonty przeprowadzano w szkole podstawowej  

w Miedźnie. 

Księgowy Sobański odpowiedział, że przeprowadzono remont sali gimnastycznej i gaśnic 

oraz ułożono kostkę brukową przed szkołą. 

 

Urząd Gminy 

Przewodniczący Komisji zapytał o zakup węgla dla urzędu. 

Sekretarz Derejczyk odpowiedział, że w tym roku zostanie ogłoszony przetarg na zakup 

węgla dla urzędu i świetlic. 

Radny Oziembała zapytał o  wydatki poniesione na każdą ze świetlic. 

Sekretarz Derejczyk odpowiedział, że w informacji została podana jedna kwota dla 

wszystkich świetlic, ale na następne posiedzenie komisji poprosi pracownika o przygotowanie 

szczegółowej informacji na ten temat. 

  

 

 

Ad pkt. 3. 

Komisja zapoznała się z przeprowadzonymi przetargami w 2012 roku, a były to: 

1. Opracowanie dokumentacji technicznej przebudowy ulicy Majowej w Wapienniku, 

2. Zakup energii elektrycznej na potrzeby oświetlenia dróg i miejsc publicznych na 

terenie Gminy Miedźno, 

3. Zakup energii elektrycznej na potrzeby obiektów Gminy Miedźno i jej jednostek 

organizacyjnych, 

4. Zimowe utrzymanie dróg i ulic na terenie Gminy Miedźno obejmujące następujące 

miejscowości: Ostrowy nad Okszą, Mazówki, Rywaczki, Władysławów, Miedźno ul. 

Polna, Ogrodowa, Jagiełły oraz Stare Miedźno. 

5. Zimowe utrzymanie dróg i ulic na terenie Gminy Miedźno obejmujące następujące 

miejscowości: Miedźno, Mokra, Kołaczkowice Duże i Małe, Izbiska Duże i Małe, 

Dębiniec, Wapiennik. 
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6. Usługi związane z odbiorem, transportem i utylizacją stałych odpadów komunalnych z 

terenu gminy Miedźno. 

7. Usługi związane z odbiorem, transportem i zagospodarowaniem odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu gminy Miedźno. 

Wójt powiedział, że projekt ulicy Majowej będzie zakończony do końca października br. 

Radny Sznober zapytał, czy zastrzeżenia, co do budowy drogi Majowej składane przez pana 

Rogala zostały uwzględnione w projekcie. 

Wójt odpowiedział, że pan Rogal był na spotkaniu dotyczącym budowy drogi. Dodał, że 

każdemu z właścicieli działek zostanie zabrana taka sama ilość gruntu pod drogę. 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby przeprowadzać przetarg odnośnie zakupu opału 

dla stołówek szkolnych. 

Wójt odpowiedział, że sprawą tą zajmuje się ZEAOS. 

Radny Sznober powiedział, że chodzi o to żeby dowozić opał w miarę jego ubywania. 

Wójt powiedział, że w takim razie koszt zakupu opału będzie wyższy, bo należy wtedy 

doliczyć dowóz opału. W chwili obecnej opał jest przywożony jednym transportem. 

Radny Sznober dodał, że zawsze można taki przetarg zorganizować. 

Wójt powiedział, że wtedy byłby jeden przetarg dla wszystkich placówek oświatowych, ale 

dla każdego płatnika musiałaby być oddzielna zawierana umowa. 

Przewodniczący Komisji zapytał o przetarg na zakup energii elektrycznej na potrzeby 

oświetlenia. 

Sekretarz Derejczyk odpowiedział, że według wyliczeń firmy konsultingowej gmina powinna 

płacić mniej za energię. Dodał, że z uzyskanych oszczędności firma otrzymuje 

wynagrodzenie. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził przerwę o godz. 15.45. 

Obrady wznowiono o godz. 16.00. 

 

Ad. pkt. 4. 

Przewodniczący Komisji powiedział, że przygotowana informacja powinna zawierać  

zestawienie funduszu sołeckiego dla każdego roku z uwzględnieniem jego planu i wykonania.  

Przewodniczący Komisji dodał, że punkt ten będzie kontynuowany na następnym posiedzeniu 

po uzupełnieniu informacji. 

 

Ad. pkt. 5.  

Przewodniczący Komisji poprosił o zapisanie punktów przewidzianych do realizacji na 

następnym posiedzeniu Komisji: 

1. Porównanie kosztów ogrzewania Zespołu Szkół w Ostrowach nad Okszą przed 

oddaniem i po oddaniu hali sportowej do użytku. 

2. Przygotowanie zestawień funduszu sołeckiego dla poszczególnych lat zawierających 

jego plan i wykonanie. 

3. Zakupy z wolnej ręki Gminnego Ośrodka Kultury w Miedźnie oraz informacja o 

przetargu „Termomodernizacja budynku Gminnego Ośrodka Kultury w Miedźnie”. 

Zaznaczył, że Komisja zwraca uwagę, aby zakup opału dla jednostek oświatowych był 

przeprowadzany jednym przetargiem. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokolant   Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

(-) Aleksandra Bernaś   (-) Zdzisław Bęben 

 


